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ZAPISNIK - 3. SJEDNICE UO BS PGŽ  

 

Rijeka, 21.10.2021. 

 

Članovi UO sudionici sjednice: 

 

1. Miljenko Butković – predsjednik 

2. Ivan Sušanj – dopredsjednik 

3. Aleksandar Korić - član 

4. Franko Karlović - član 

5. Vjekoslav Matetić - član 

6. Nikol Marelja-Bošnjak - član 

7. Renata Ševerdija – član 

8. Davor Ćuška – član 

9. Dean Klarić - član 

 

Predstavnik/predsjednik BK OSI Pulac – Nikola Uzelac 

 

Odsutni: 

1. Sandro Gulja 

2. Predsjednik Sportske komisije Dino Blečić 

 

 

D N E V N I    R E D  

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 2. Sjednice UO BS PGŽ  

2. Boćanje i pomoć djeci s invaliditetom  

3. Izvještaj/informacija o održanim natjecanjima 

a. Svjetsko prvenstvo UO-18 i U-23  

b. Prvenstvo hrvatske za juniorke  

c. Prijateljski susret juniorki Slovenija-Hrvatska  

d. Četveroboj nacija Kastav  

e. Turnir Denis Ravera Monaco  

f. Svjetsko prvenstvo Alassio  

g. Ligaško natjecanje 2021/2022.  

4. Izborna skupština HBS-a  

a. Predstavnici BS PGŽ u Skupštini HBS-a 

b. Prijedlog za člana IO HBS-a 

5. Stanje računa BS PGŽ i dospjele obveze klubova  

a. Članarina, Kotizacija za Sportski camp, Ugovori sa ZS PGŽ (prenamjena) 

6. Godišnjak BS PGŽ 2020.  

7. Proglašenje najboljih boćara i boćarica za 2020. godinu  

a. Prijedlog Sportske komisije; vrijeme i mjesto održavanja svečanosti 

8. Božićni turnir Rijeka 2021.  

9. Aktualno/između dvije sjednice UO BS PGŽ 

a. 3. Javni natječaj za Javne potrebe u sportu ZS PGŽ / potpora mlađim uzrastima  
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 b. Javni natječaj za Javne potrebe u sportu ZS PGŽ za 2022  

c. Produkcija promotivnog video-spota; Zamolba ZS PGŽ; D.Peršić-HOO  

d. Obrazovanje trenera  

e. Aktualno s terena (Hreljin, Opatija, Obrazovanje boćarskih trenera) 

 
Sjednicom je predsjedavao predsjednik BS PGŽ Miljenko Butković, koji je pozdravio okupljene i otvorio sjednicu. Prije samog 

početka zaželio je dobrodošlicu predsjedniku BK osoba s invaliditetom „Pulac“ (BK OSI „Pulac“), gosp. Nikoli Uzelcu koji je 

nazočio sjednici. Upućene su i čestitke BK „Kastav“ na osvojenom KUP Hrvatske za 2021.g.  

 

Ad.1) Usvajanje Zapisnika sa 2. Sjednice UO BS PGŽ 

 

Dnevni red sjednice jednoglasno je usvojen kao i zapisnik s prethodno održane 2. sjednice. 

 

Ad.2) Boćanje i pomoć djeci s invaliditetom 

 

Predsjednik daje riječ N.Uzelcu (BK OSI Pulac) koji je upoznao prisutne o problemu interakcije osoba s posebnim potrebama 

i zdravih ljudi. Ukratko informira o Pravilniku kojeg koriste prilikom organiziranih sportskih manifestacija za osobe s 

posebnim potrebama i osobe s invaliditetom. Pravilnik su samostalno napisali, no postavlja pitanje da li je tehnički izvediv 

ili nije odnosno zatražio je pomoć pri usklađivanju samog Pravilnika kako bi se mogao staviti u službenu upotrebu. 

Predsjednik Saveza predlaže da „Pravilnik o boćanju za osobe s posebnim potrebama (OSP) i invaliditetom (OSI)“ 

pregledaju članovi UO i SK te daju svoje komentare. 

N.Uzelac naglašava da prilikom čitanja Pravilnika članovi imaju na umu da kod OSP i OSI nema izbijanja po zraku već samo 

po podu. Također, najavljuje da će se 10. studenog 2021.g. održati turnir na kojem mogu nastupiti sve osobe s invaliditetom 

koje se žele baviti boćanjem. Za taj turnir u planu je da igraju zajedno OSI i „zdravi“ boćari/ice BS PGŽ – združeno boćanje 

gdje bi boćari/ice učestvovali u ekipi s invalidnim osobama (2 boćara/ice + 2 OSI). Ali javlja se problem po kojim pravilima 

suditi takav turnir. Postavlja pitanje prisutnim članovima na koji bi se način, ovakav sistem igranja turnira/natjecanja, mogao 

popularizirati, kako privući publiku, boćare… 

Planirani turnir u svojstvu je demonstracije boćanja odnosno zajedništva koji će prikazati da se kroz boćarski sport može 

lakše ostvariti interakcija osoba s posebnim potrebama i invalidnih osoba i „zdravih“ ljudi. Sve o turniru objaviti će se na 

službenim internet stranicama BS PGŽ. 

Nikol Marelja-Bošnjak dobila je obvezu da pronađe još jednu boćaricu koja će prisustvovati turniru dok Ivan Sušanj u 

dogovoru s Čedom Vukelićem ima obvezu pronaći dva boćara mlađe dobne kategorije. 

 

N.Uzelac predlaže za dodjelu posebnog priznanja od strane BS PGŽ  u kategoriji „Najbolji sportaš u kategoriji osoba s 

invaliditetom“ dodijeli Danieli Mataja, rođena 1981.g. u Rijeci i članica je BK OSI „Pulac“ od 2013.g. i natječe se u BC3 

kategoriji. U 2020.g. osvojila je 1.mjesto na 2.turniru u boćanju na PH OSI; disciplinirana j samozatajna sportašica; kroz 

godine bavljenja boćanjem osvojila je niz medalja i konstantno je u vrhu boćanja OSI u Hrvatskoj. 

 

Ad.3) Izvještaj/informacija o održanim natjecanjima 

 

a. Svjetsko prvenstvo UO-18 i U-23  

b. Prvenstvo hrvatske za juniorke  

c. Prijateljski susret juniorki Slovenija-Hrvatska  

d. Četveroboj nacija Kastav  

e. Turnir Denis Ravera Monaco  

f. Svjetsko prvenstvo Alassio  

g. Ligaško natjecanje 2021/2022.  
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 Izbornik mlađe seniorske reprezentacije (U23) Vjekoslav Matetić te Dean Klarić voditelj juniorske ženske reprezentacije 

Hrvatske dali su izvješća s održanih natjecanja, pozitivne ali i negativne dojmove sa pojedinih natjecanja te ukratko 

ponovili ostvarene uspjehe.  

Sva ligaška natjecanja održavaju se prema kalendaru natjecanja. 

Hrvatska juniorska boćarska liga (HJBL) je startala te se predlaže da trošak sudačke naknade pokriva BS PGŽ. 

D.Klarić naglašava, vezano za HJBL, da još uvijek nisu klubovima HJBL nisu uplaćena nikakva financijska sredstva od strane 

HBS-a odnosno od povećane osobne članarine, a koja su odlukom Skupštine HBS-a u2019.g. povećana i namjenski 

namijenjena za troškove natjecanja u HJBL odnosno u projekte za mlade (Skype sjednica IO-a HBS-a od 21.ožujka 

2019.godine točka 2. Prijedlog izmjena financijskog plana za 2019.godinu). 

Članovi UO jednoglasno su prihvatili izvješća te čestitali svim osvajačima medalja te izbornicima i trenerima te donijeli 

odluku da BS PGŽ snosi trošak sudačke naknade sucima koji sude HJBL – skupinu PGŽ. 

 

Ad.4) Izborna skupština HBS-a  

a. Predstavnici BS PGŽ u Skupštini HBS-a 

b. Prijedlog za člana IO HBS-a 

BS PGŽ svih prethodnih godina imao je 5 predstavnika u Skupštini HBS-a no zbog smanjenja klubova na sljedećoj izbornoj 

Skupštini HBS-a ima 4 predstavnika.  

Predsjednik Saveza upoznaje prisutne da on, po Statutu, ne mora biti predstavnik u Skupštini HBS-a, te stoga prepušta 

odluku D.Blečiću koji može biti član IO HBS-a iako nije član Skupštine, da sam odluči želi li biti predstavnik u Skupštini HBS-

a. 

Nikol Marelja-Bošnjak otvoreno je govorila i obrazložila prisutnima razloge zašto ipak ne bi prihvatila obvezu budućeg 

predstavnika u Izvršnom odboru HBS-a. 

Također, ostaje pitanje tko će biti drugi kandidat iz BS PGŽ za člana IO HBS-a uz Dina Blečića, te je nakon kraće rasprave 

zaključeno da se do iduće sjednice UO BS PGŽ pronađe rješenje. 

 

Ad.5) Stanje računa BS PGŽ i dospjele obveze klubova  

 

a. Članarina, Kotizacija za Sportski camp, Ugovori sa ZS PGŽ (prenamjena) 

Predsjednik je ukratko informirao prisutne o stanju računa BS PGŽ i naglasio da tijek naplate članarine od klubova vrlo 

zadovoljavajuća. Od programa koji su prijavljeni putem JP u sportu za 2021.g neki se neće održati te će se zatražiti prema 

ZS PGŽ odnosno za poneke je već i zatražena prenamjena financijskih sredstava. 

 

Ad.6) Godišnjak BS PGŽ 2020 

 

Godišnjak je u izradi od strane tajnice, u nadi da će biti uskoro predan na izradu tiskari “Sušak“ te tiskan i spreman za 

podjelu u vrijeme održavanje Skupštine BS PGŽ, a koja se planira u prosincu 2021.g. 

 

Ad.7) Proglašenje najboljih boćara i boćarica za 2020. godinu  

 

a. Prijedlog Sportske komisije; vrijeme i mjesto održavanja svečanosti 

Predlaže se da se proglašenje najuspješnijih boćara/ica, sportskih djelatnika te pravnih i fizičkih osoba zaslužnih za razvoj i 

napredak boćanja u 2020.g. održi u sklopu Skupštine BS PGŽ.  

F.Karlović predlaže da se Nagradu za životno djelo dodijeli Liviu Benčanu (posmrtno) 

M.Butković predlaže da se Posebno priznanje dodjeli Branki Ružić iz ŽBK „Hreljin“ kao drugoj po redu (nakon Janje Šubat 

kojoj je dodijeljeno priznanje u 2019.g.) najstarijoj aktivnoj boćarici u PGŽ-i. 

Prijedlog o mjestu dodijele priznanja kao  i predloženim pojedincima od strane Sportske komisije  po pojedinoj kategoriji 

i F.Karlovića te M.Butkovića  jednoglasno  je prihvaćen. 
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 Predlaže se da se zamoli  gosp. Marino Štefan (nekadašnji predsjednik BK „Drenova“) za kontaktiranje obitelji L.Benčana u 

svezi prikupljanja potrebnih informacija za dodjelu same Nagrade pošto je L.Benčan bio dugogodišnji član BK „Drenova“. 

 

Ad.8) Božićni turnir Rijeka 2021. 

 

V.Matetić naglašava da se s organizacijom turnira već odavno kasni i predstavlja svoje viđenje sistema natjecanja na 

turniru i reprezentacija koje bi se pozvale na sudjelovanje (8 reprezentacija – FRANCUSKA, ITALIJA, MONAKO, SLOVENIJA, 

CRNA GORA, SRBIJA, ŠVICARSKA I HRVATSKA sa po 6 igrača/ica + 2  voditelja - trener/manager). 

Predsjednik Saveza skreće pažnju na veliki trošak organizacije međunarodnog Božićnog turnira sa 64 sudionika i da BS PGŽ 

ne može sam podnijeti toliki financijski izdatak, naglašavajući da BS PGŽ i nije glavni nositelj same manifestacije već 

Boćarski savez Grada Rijeke i HBS.  

Također informira pristune da je obavio nekoliko telefonskih razgovora s  D.Peršićem i uredom HBS-a te prenosi 

informaciju da bi HBS pokrio trošak smještaja sudionika turnira, a koji je ujedno i najveći financijski trošak samog turnira. 

R.Ševerdija informira prisutne da će obaviti razgovor, u svezi sufinanciranja turnira, s predstavnicima Grada Rijeke i 

Riječkog sportskog saveza. 

Dan je prijedlog za formiranje organizacijskog odbora Božićnog turnira koji ima zadaću utvrditi, kroz tjedan dana, na 

kojem natjecateljskom nivou bi se mogao održati Božićni turnir, a da bude u financijskom okviru koje bi se moglo pokriti. 

Članovi org. odbora bili bi: M.Butković, V.Matetić, I.Sušanj, R.Ševerdija i N.Jelovica. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad.9) Aktualno/između dvije sjednice UO BS PGŽ 

 

a. 3. Javni natječaj za Javne potrebe u sportu ZS PGŽ / potpora mlađim uzrastima  

BS PGŽ javio se na 3.javni natječaj za dodjelu namjenskih sredstava za potporu u rad s mlađim uzrastima i dobivena 

sredstva u iznosu od 18.000 kn, nakon potpisivanja Ugovora i prema njegovim odredbama, rasporediti će se klubovima 

„Vargon“ - 8.100 kn i „Čavle ŠB“ - 8.100 kn a ostatak u visini od 1.800 kn ostaje na raspolaganju BS PGŽ. 

Predsjednik Saveza zamolio je prisutne predstavnika klubova „Vargon“, D.Ćušku i „Čavle ŠB“, D.Klarića da ustupe dio 

financijskih sredstava odnosno 1.000 kn svaki klub BS PGŽ, a BS PGŽ će ta sredstva utrošiti na kupnju po 2 kompleta 

boća plus pripadajuće torbe za boće, koja su neophodna za rad s mlađe dobnim kategorijama, za ŽBK „Škrljevo“ i ŽBK 

„Hreljin“. 

Predstavnici prije navedenih klubova prihvatili su dani prijedlog predsjednika Saveza. 

Tako će se klubovima isplatiti na bankovni račun po 7.100 kn, a 3.800 kn ostaje na računu BS PGŽ. 

 

b. Javni natječaj za Javne potrebe u sportu ZS PGŽ za 2022. 

 S danom 16.listopada 2021.g. Zajednica sportova PGŽ objavila Javni poziv za prijavu programa i projekata za 

zadovoljenje javnih potreba iz područja sporta Primorsko-goranske županije u 2022. g. Predsjednik informira članove da 

će se Savez, kao i dosadašnjih godina, prijaviti na  9 programska područja. Po pojedinim programskim područjima 

podnijeti će više prijedloga programa. Rok za prijavu programa je 16. studeni 2021.g. 

 Prisutni članovi jednoglasno su prihvatili prijedlog prijava programa za zadovoljenje javnih potreba u sportu 

PGŽ u 2022.g. 

 

c. Produkcija promotivnog video-spota; Zamolba ZS PGŽ; D.Peršić-HOO  

 I.Sušanj izvješćuje prisutne o promotivnom video-spotu koji će se napraviti u dvije verzije; jedna verzija za 

distribuciju putem na društvenih mreža i ostalih medija, a druga verzija će imati naglasak na tehniku boćanja koju je 

potrebno dosnimiti. Stoga se zadužuju članovi D.Klarić, I.Sušanj da u suradnji s Č.Vukelićem odrede termin, mjesto i  

odrede scene za snimanje tehnike. Također, potrebno je sa „Saluto-teamom“, agencijom koja izrađuje video, 

dogovoriti oko načina distribuiranja videa (druge verzije) prema kubovima (definirati vrstu medija za klubove). 
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 M.Butković je informirao D.Peršića, podpredsjednika HBS-a, o aktivnostima vezanim uz snimanje protivnog video-spota i 

troškovima izrade istog te prenosi povratnu informaciju članovima UO da će D.Peršić založiti kod HOO i zatražiti sredstva 

za sufinanciranje istog. 

 

d. Obrazovanje trenera  

 M.Butković naglašava da je obrazovanje budućih trenera boćanja najvažniji program BS PGŽ u sljedećoj godini. 

Uspješno je dogovoreno s HOA da se sva predavanja – teorijska (pri „Visokoj poslovnoj akademiji“ – PAR) i praktična 

nastava (u sportskim objektima/boćalištima kojima upravlja „Rijeka sport“)  -  održe u Rijeci i na taj način su se smanjili 

troškovi školarine budućim polaznicima. Predstoji potpisivanje Ugovora u terminu od 26.-29.10.2021. u sklopu ZS PGŽ-e. 

Nakon potpisivanja Ugovora ići će objava na stranicama našeg Saveza te se svi zainteresirani mogu prijaviti uredu BS PGŽ. 

Sufinanciranje školarine podržati će ZS PGŽ, BS PGŽ, a preostali iznos plaćati će polaznici i/ili klubovi – čim više polaznika 

bude cijena školarine biti će manja. 

 

e. Aktualno s terena (Hreljin, Opatija, Obrazovanje boćarskih trenera) 

M.Butković informira ukratko prisutne o prisustvovanju na utakmici ženske županijske lige na boćalištu u Hreljinu gdje je 

razgovarao s predsjednicom ŽBK „Hreljin“ gđom. Ljerkom Tomašević. ŽBK „Hreljin“ ima u svojim redovima 15 mladih 

djevojčica uzrasta od 9-12 godina s kojima radi trener Elvis Buškulić, te im je od strane BS PGŽ obećana pomoć u vidu 

kupnje 2 kompleta boća + 2 torbe za svu tu mladost. U najavi je dolazak i novih polaznika/ca unutar kluba.  

Predsjednik informira kako je boćanje u Liburniji u dramatičnom padu, te da je bio na razgovoru s gosp. Zoranom 

Škrokovom, predsjednikom BK „Opatija“, te su zajedno, i uz prisustvo člana UO A.Korića, otišli na dogovoreni sastanak s 

gradonačelnikom Opatije, gosp. A.Kiriginom u svezi natkrivanja preostalog dijela boćarskog terena, a koju koristi klub  

„Opatija“. Također, obećano je od strane gradonačelnika Opatije, da će se napraviti projekt kojim bi se kompletno 

boćalište BK „Opatija“ u dogledno vrijeme, u  cijelosti zatvorili. 

BK „Opatija“ održao je u sklopu obilježavanja 50 obljetnice kluba i međunarodni turnir, 50. po redu, a u ime BS PGŽ, član 

UO BS PGŽ, A.Korić, predao im je priznanje, dok je BS PGŽ povratno dobio zahvalnicu od organizatora turnira. 

U sklopu BK „Opatija“ djeluje i ženska ekipa, koju bi registrirali na proljeće, te koja bi, ukoliko to bude bilo moguće,  

odigrala drugi dio sezone u ŽŽL ali izvan konkurencije (bez bodovanja). 

Predsjednik se osvrnuo na kraju sastanka na Propozicije Hrvatske kadetske boćarske lige, no kako na sastanku nije 

prisustvovao predsjednik SK HBS i BS PGŽ, poneki nerazumljivi dijelovi samih Propozicija ostali su nerazjašnjeni.  

 

Za riječ se javio D.Klarić i upoznaje prisutne o načinu na koji je od Hrvatskog olimpijskog odbora (HOO) dobio odbijenicu a 

vezano uz dobivanje kategorizacije za 5 igračica svog kluba „Čavle ŠB“, koje su sudjelovale na Kupu europskih prvakinja u 

lipnju 2021. te postale klupskim viceprvakinjama Europe, uz izgovor da nije bio dovoljan broj sudionica/zemalja (broj 

sudionika je jedan od kriterija za dobivanje kategorizacije od strane HOO).  

Naglašava da za budućnost boćanja je to loš kriterij/mjerilo kojim se vodi HOO jer ukoliko na većim manifestacijama na 

razini Europe, Europskog prvenstva i na kraju krajeva i Svjetskog prvenstva, bude manje od 12 sudionika/nacija, HOO neće 

uzimati u obzir ostvareni rezultat kako kriterij za dodjeljivanje kategorizacije sportašima do 23.godine u boćanju, zbog 

prije navedenog, nedostatnog broja sudionika. Za razvoj boćanja i za mlade u našem sportu to je porazna informacija i 

nazaduje sam boćarski sport jer putem kategorizacije sportaši ostvaruju stipendije unutar svojih lokalnih jedinica. 

Predlaže da se sugerira HOO na promjenu tog kriterija na način da se gleda kriterij masovnosti boćarskog sporta na 

razini Europe i/ili Svijeta.  

Sjednica UO BS PGŽ završila je u 20 sati i 15 minuta. 

Zapisnik sastavila: 

Tajnica BS PGŽ 

Nives Jelovica 
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